
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 3. september 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 127 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL). 

 

Spørgsmål nr. 127:  
”Vil ministeren redegøre for beslutningen om at droppe de i finansloven 2015 
øremærkede og afsatte midler til svangreomsorgen, herunder også for den aflyste 
udbetaling for indeværende budgetår” 

 

Svar: 

Jeg kan oplyse, at Sundheds- og Ældreministeriet har udmøntet 34,5 mio. kr. af de 35 

mio. kr., der er afsat på finansloven for 2015 til et løft af kvaliteten på fødeafdelin-

gerne, til de fem regioner. Udmøntningen i form af tilsagnsbreve svarer til det af re-

gionerne ansøgte beløb for 2015.  
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